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"Integratie in intensieve veehouderij neemt af"
nieuws

De mengvoedersector ontsnapt niet aan de crisis die de varkenssector al vele maanden in
een wurggreep houdt. "Het is zeer individueel gebonden, sommige balansen van
veevoederbedrijven zijn toch nog vrij behoorlijk", zegt Yvan Dejaegher van Bemefa in een
interview met Boer&Tuinder. Opmerkelijk is dat de integratie ondanks de financiële
malaise zou afnemen. "Grotere spelers zoals Nutreco stoten zoveel mogelijk contracten af.
Ook onder onze leden zijn er steeds meer die integratie afstoten".
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De mengvoedersector ontsnapt niet aan de crisis die de varkenssector al vele maanden in een
wurggreep houdt. "Het is zeer individueel gebonden, sommige balansen van veevoederbedrijven zijn
toch nog vrij behoorlijk", zegt Yvan Dejaegher van Bemefa in een interview met Boer&Tuinder.
Opmerkelijk is dat de integratie ondanks de financiële malaise zou afnemen. "Grotere spelers zoals
Nutreco stoten zoveel mogelijk contracten af. Ook onder onze leden zijn er steeds meer die
integratie afstoten. Zelfs bij de braadkippen neemt het aantal vrije producenten toe. Er is nog één
speler die resoluut kiest voor integratie, de rest staat niet te springen".
De mengvoederfabrieken staan bekend als de eerste bank van de boeren in geval van crisis. "We
merken inderdaad stijgende betalingstermijnen", zegt Dejaegher, die aanstipt dat het dezer dagen
voor veevoederbedrijven van cruciaal belang is om goed in te kopen. "De meeste fabrikanten zijn
actief op de termijnmarkt. Wie de voorbije periode zijn grondstoffen slecht inkocht, moest
onmiddellijk hogere voederprijzen aanrekenen aan de klanten en kwam zo in een zwakke positie
terecht".
Van een grote concentratiebeweging is slechts met mondjesmaat sprake. Vorig jaar kwam wel een
samenwerkingsverband tot stand tussen Aveve en Dumoulin. Ook enkele kleinere bedrijven werden
overgenomen, klinkt het. Een oplossing voor de crisis is intussen nog altijd niet in zicht. "Blijkbaar
moeten we door een soort koude sanering vooraleer de markt zich structureel verbetert. De
prijsstijging van de grondstoffen moet eerst overal in de wereld doorwegen, ook bij de Chinezen".
Dejaegher maakt zich ongerust over de greep die een aantal internationale groepen verwerven op de
varkensmarkt. "Zelfs zonder ons versnipperd landschap op het vlak van slachthuizen,
vleesverwerkers en versnijderijen is Vlaanderen te klein om deze groepen tot staan te brengen. Maar
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dat mag geen excuus zijn om geen poging te wagen tot groepering. We moeten op zijn minst streven
naar grotere volumes van homogene kwaliteit".
De directeur-generaal van Bemefa is naar eigen zeggen niet pessimistisch gestemd over de toekomst
van de Vlaamse varkenssector. Maar dan moet wel de weerstand tegen kwaliteitssystemen
verdwijnen. "Als we willen concurreren, moeten we toegevoegde waarde creëren. We mogen zeker
niet de fout begaan om alles terug te draaien naar de basisstandaard", besluit Dejaegher.(KS)
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